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Jordi Noguer.: «Volem ser igual que els altres municipis pels quals la MAT passarà soterrada»

L'alcalde de Sant Gregori explica en aquesta entrevista els projectes actuals i de futur del municipi i el seu posicionament
sobre la línia de 400 kV i d'altres infraestructures com ara l'eix del Ter Brugent o la sortida de l'AP-7

-Quina valoració fa d'aquest mandat?
-«Estic força content de com van les coses. Hi ha regidors nous i tirem endavant els projectes que ens havíem proposat.»

-La MAT es la seva principal preocupació?
-«N'és una de les principals. Som una part activa de l'AMMAT, no hem tirat la tovallola i apostem pel soterrament de la línia.»

-La resposta de Red Eléctrica a les seves al·legacions no els soluciona res?
-«No ens han aportat res de nou. L'únic que diuen es que estudiaran un petit tram del veïnat de Torrevellins, on la línia passa a tocar dels habitatges. Hem contestat a les al·legacions
que no hi estem d'acord i esperem que d'una vegada puguem tenir el debat sobre la viabilitat de soterrar la línia que ens va prometre el conseller Antoni Castells.»

-Encara confia, realment, en les possibilitats plantejades del soterrament?
-«No podem perdre aquesta esperança. Estem disposats a lluitar fins al final i de veritat hi creiem. Ningú es creia que se soterraria mai, i s'ha aconseguit en una part del territori. Per
què no en una altra? Volem ser igual que els altres municipis pels quals la línia passarà soterrada. Per què no continuar lluitant i acabar de soterrar tot el que és la interconnexió.»

-Qui els ha d'ajudar a aconseguir això?
-«El conseller Castells ens va dir que per diners no seria. Per tant, és un tema tècnic. A través del Cilma s'ha presentat un estudi en què es demostra aquesta viabilitat. A partir d'aquí
vam acordar fer un debat tècnic sobre el qual la Generalitat es posicionaria i defensaria les conclusions extretes. Això no s'ha fet i és el que esperem.»

-La variant de Bescanó o eix del Ter Brugent, ja té alternativa?
-«Ningú ens n'ha dit res des de fa una colla d'anys. Vam fer unes al·legacions a l'estudi d'impacte ambiental i no ens han contestat. Vam tenir una reunió amb Política Territorial i ens
van dir que vindria el director general de carreteres a inspeccionar el terreny. Encara l'esperem. No volem que el Ter quedi encaixat entre dues carreteres.»

-Està a punt el nou vial de circumval·lació de Sant Gregori?
-«No. Tenim el projecte fet, però serà possible quan tinguem el pla d'ordenació urbana, que ara per ara encara estem tramitant. Està aprovat inicialment i el desencallarem serà aviat
perquè on tenim ara la problemàtica és justament a la zona de l'eix Ter Brugent i a la sortida prevista a l'AP-7. Estem pendents de veure com resol la qüestió el pla director.»

-El pla director de Girona, és una mancança?
-«És necessari, però jo penso que ha de tenir en compte l'opinió dels pobles. Hem tingut una única entrevista amb els redactors del pla; aviat en sortirà l'aprovació inicial i els
diferents ajuntaments podran fer al·legacions. Però no pot ser una imposició, perquè després no es tenen en compte les realitats de cada municipi.»

-La sortida de l'AP-7 a Sant Gregori, es farà al punt on demanen?
-«No se sap. No ens oposem a la sortida, que anirà bé per Sant Gregori, però bàsicament hi anirà per Girona, perquè crec que és una mancança que una ciutat com ara Girona només
tingui dues sortides a l'autopista. El que passa és que no estem d'acord que s'ubiqui a Taialà. Estàvem d'acord amb l'opció de Foment de situar-la a la intersecció de l'AP-7 amb la Gi-
533. És un tema de voluntat política.»

-Sant Gregori creix massa?
-«No. Tenim ara 3.178 habitants. Hem de voler i saber créixer d'una manera raonable i sostenible en relació als serveis.»

-Serà una realitat, el nou IES a Sant Gregori?
-«El conseller ha dit que la llavor de l'IES a la vall del Llémena estava plantada i que aquesta infraestructura es marcaria com una necessitat.»

-Amb això quedarà cobert el tema escolar?
-«Treballem també per una nova escola.»

-I quina en equipaments esportius?
-«No. La Generalitat ha reconegut que té mancança d'un pavelló esportiu. De moment tenim un avantprojecte.»

-Com els afecta la crisi?
-«A data de 25 de novembre, estem al 55,59% d'ingressos per impost de construccions i obres. El 2007 vam pressupostar 250.000 euros, i el 2008 el vam baixar a 175.000 euros, i en
tenim ingressats uns 100.000. Cal resoldre el finançament als ajuntaments.»

-Com s'ha de resoldre aquest finançament?
-«S'ha de replantejar el sistema. No pot ser que a més de fer inversions en equipaments haguem de pagar l'IVA.»

-La nova depuradora del Gironès s'ubicarà a Sant Gregori?
-«No en sabem res. Hi va haver un moment que es va proposar i vam quedar parats, perquè això d'haver de travessar un riu per venir a fer una depuradora no ho entenem.»

-Quant començaran a construir la nova biblioteca?
-«A partir de l'any que ve. Es farà a la plaça Rafel Masó; és una obra molt necessària per al municipi.»

-«Estan en marxa els 48 pisos de protecció oficial al sector de Can Serra?
-El gener en publicarem les bases. En total en tindrem noranta-tres.»

-Es tornarà a presentar?
-«Sempre penso que a l'alcaldia hi vaig entrar per poc temps, i Déu n'hi do el que fa que hi sóc. De moment no ho he decidit, però la meva idea és que potser serà l'última, i si no ho
fos, ho seria la propera.»

-Però amb una majoria absoluta que ha anat a més, no es fa difícil renunciar?
-«No ho sé, ho estic pensant. Vaig entrar amb molta il·lusió a l'Ajuntament i mai m'havia passat pel cap ser alcalde. Quan ho vaig haver de ser de manera accidental tampoc vaig
pensar mai en presentar-me. Les circumstàncies m'hi han anat portant. Jo m'estimo molt el poble de Sant Gregori, la meva carrera política és aquest poble i prou. No sóc un polític
professional, ho compagino amb la feina, i això fa que vegi les coses d'una altra manera.»
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